
Zápisnica č. 3/2023 
z 3. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Štôle, 

konaného dňa 15.3.2023 
 
 
Prítomní:  Podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 
 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Voľba návrhovej komisie 
4. Oznámenie p. Rudolfa Scholtza o vzdaní sa mandátu poslanca obecného zastupiteľstva 
5. Zloženie sľubu poslanca obecného zastupiteľstva Mareka Pachoňa  
6. Schválenie programu 3. zasadania obecného zastupiteľstva 
7. Voľba návrhovej komisie 
8. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva zo dňa 15.12.2022 
9. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2022 
10. Doplnenie finančnej komisie a komisie na ochranu verejného záujmu 
11. Oznámenie starostu o poverení poslanca zastupovaním starostu 
12. Prerokovanie: 

a) Návrhu Záverečného účtu Obce Štôla za rok 2022 
b) Výročnej správy Obce Štôla za rok 2022 
c) Stanoviska kontrolórky obce k Záverečnému účtu Obce Štôla za rok 2022 
d) Správa nezávislého audítora z vykonaného auditu za rok 2022 

13. Žiadosť  o súhlas s organizáciou: ALS charitatívneho behu – memoriálu Jána Svočáka 
a o príspevok na organizovanie 7. ročníka ALS charitatívneho behu. 

14. Prerokovanie inventarizačného zápisu majetku Obce Štôla za rok 2022 
15. Prerokovanie rozpočtového opatrenia č. 1/2023 
16. Prerokovanie žiadosti o prenájom pozemku na parkovanie pri bytovom dome č. 129 
17. Vypracovanie dodatku k nájomnej zmluve na prenájom nebytových priestorov na prízemí 

obecného úradu v Štôle – v bode – výška nájomného  
18. Návrh na vypracovanie dokumentu - Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja (PHSR) 
19. Výkup pozemkov do vlastníctva obce a vypracovanie geometrického plánu 
20. Prenájom pozemku obcou za účelom zriadenia oddychovej zóny a parkoviska 
21. Prehodnotenie vypracovanej projektovej dokumentácie z roku 2012 a z roku 2016 na výstavbu 

škôlky.  
22. Prerokovanie príspevku pre domovy dôchodcov  
23. Rôzne 
24. Diskusia 
25. Záver 
 
 
1. Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce p. Mierka Vladimír a konštatoval, že obecné 

zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa.  
  

2. Starosta obce p. Mierka Vladimír určil za zapisovateľku p. Pastrnákovú Martinu a za overovateľov 
zápisnice určil Jackoviča Martina a Rusnáka Ľubomíra. OZ zobralo na vedomie. 

 
3. Do návrhovej komisie boli zvolení: Dobeš Peter, Jackovič Martin, Rusnák Ľubomír 
     Obecné zastupiteľstvo schválilo zloženie návrhovej komisie 
     (Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Dobeš Peter, Jackovič Martin, Kurpašová Zuzana, Pachoň Marek, Rusnák Ľubomír) 

 
4. Starosta obce p. Mierka Vladimír informoval, že dňom 24. 02. 2023 sa p. Scholtz Rudolf vzdal mandátu 

poslanca obecného zastupiteľstva. OZ zobralo na vedomie. 
 

5. Starosta obce p. Mierka Vladimír informoval, že za poslanca obecného zastupiteľstva v Štôle nastupuje p. 
Pachoň Marek, ktorý zložil zákonom predpísaný sľub poslanca obecného zastupiteľstva. OZ zobralo na 
vedomie. 



 
6. Starosta obce p. Vladimír Mierka predložil na schválenie program 3. zasadania obecného zastupiteľstva 

v ktorom sa vypúšťa bod 7 – voľba návrhovej komisie, ktorá je v bode 3. OZ schválilo program rokovania. 
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Dobeš Peter, Jackovič Martin, Kurpašová Zuzana, Pachoň Marek Rusnák Ľubomír) 

 
Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí prerokovalo: 
 
7. Kontrolu plnenia uznesení obecného zastupiteľstva zo 2. zasadania OZ, konaného dňa 15.12.2022 

prevedenú kontrolórkou obce p. Hojnošovou Danou.  
     Obecné zastupiteľstvo zobralo kontrolu na vedomie.  

(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Dobeš Peter, Jackovič Martin, Kurpašová Zuzana, Pachoň Marek, Rusnák Ľubomír) 
 

8. Kontrolórka obce p. Hojnošová Dana predložila správu o kontrolnej činnosti za rok 2022, kde boli 
vykonané kontroly plnenia uznesení, čerpania rozpočtu, miestnych daní a poplatkov, záväzkov 
a pohľadávok, príjmov a výdavkov, zverejňovania faktúr, kontrola pokladne a dane za ubytovanie, podľa 
priloženej prílohy. Zastupiteľstvo zobralo správu na vedomie.  
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Dobeš Peter, Jackovič Martin, Kurpašová Zuzana, Pachoň Marek,Rusnák Ľubomír) 

 
9. Z dôvodu vzdania sa mandátu poslanca OZ p. Rudolfa Scholtza sa doplnila finančná komisia                   

p. Rusnákom Ľubomírom a za predsedu komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií 
v samospráve bol zvolený Jackovič Martin. Pôvodný členovia Martin Jackovič a Peter Dobeš odstúpili 
a nahradili ich p. Rusnák Ľubomír a Pachoň Marek 
OZ schválilo nového člena a predsedu komisií. 

    (Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Dobeš Peter, Jackovič Martin, Kurpašová Zuzana, Pachoň Marek Rusnák Ľubomír) 
 

10. Starosta obce p. Mierka Vladimír oznámil, že na nastávajúce volebné obdobie poveruje zastupovaním 
poslanca p. Rusnák Ľubomír 
OZ zobralo informáciu na vedomie.  

 
11. a) Návrh Záverečného účtu Obce Štôla za rok 2022, ktorý bol vypracovaný ekonómkou obce  

    p. Pastrnákovou Martinou a zverejnený na úradnej tabuli obce a na webovej stránke obce    
    15 dní pred zasadaním obecného zastupiteľstva (22.02.2022).  

     b) Individuálnu výročnú správu Obce Štôla za rok 2022 vypracovanú ekonómkou obce  
         p.Pastrnákovou Martinou 
     c) Stanovisko kontrolórky obce p. Hojnošovej Dany k Záverečnému účtu Obce Štôla za rok 2022. 
     d) Správu nezávislého audítora Ing. Kutkovej Veroniky z vykonaného auditu za rok 2022. 
         p. Jackovič Maroš sa opýtal, či pani audítorka zistila nejaké pochybenia alebo machinácie s financiami,  
         na čo ekonómka p. Pastrnáková odpovedala, že žiadne zásadné pochybenia, ani machinácie nezistila.           
     e)  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prebytok rozpočtu Obce Štôla za rok 2022 vo výške 2 686,62 €  
           a jeho presun do rezervného fondu. 
    (Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Dobeš Peter, Jackovič Martin, Kurpašová Zuzana, Pachoň Marek, Rusnák Ľubomír) 
 

12.  Žiadosť organizácie Športuj srdcom, o.z., Terasová 15/627, Svit, IČO:50817132 o súhlas a príspevok  
        na organizovanie 7. ročníka ALS charitatívneho behu – memoriálu Jána Svočáka, ktorý sa bude konať 
        v sobotu 25.03.2023.  
       Poslanci sa vyjadrili, že súhlasia s organizáciou 7. ročníka ALS charitatívneho behu – memoriál Jána    
       Svočáka a odsúhlasili finančný príspevok vo výške 200,00 €. 
    (Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Dobeš Peter, Jackovič Martin, Kurpašová Zuzana, Pachoň Marek, Rusnák Ľubomír) 
 

13. Inventarizačný zápis z vykonanej dokladovej inventúry Obce Štôla k 31.12.2022 vypracovaný ekonómkou 
obce p. Pastrnákovou Martinou a podpísaný schválenou inventarizačnou komisiou.  
Pri vykonaní inventúry sa zistil majetok, ktorý neslúži svojmu účelu z dôvodu opotrebovania, 
nefunkčnosti, poškodenia a technického zastarania vo výške 7 263,31 Eur.  

 Stavby: 1 994,28 Eur ( drevené pódium ) 

 Dlhodobý nehm.majetok: 120,53 Eur 

 Drobný hmotný majetok: 5 075,24 

 OTE: 73,26 Eur 
OZ schvaluje inventarizačný zápis a vyradenie majetku v sume 7 263,31 Eur, ktorý je prílohou zápisnice 

     (Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Dobeš Peter, Jackovič Martin, Kurpašová Zuzana, Pachoň Marek Rusnák Ľubomír) 
 
 
 

 



 
14. Obec hospodári s rozpočtovými prostriedkami podľa schváleného rozpočtu a v priebehu rozpočtového 

roka vykonáva zmeny vo svojom rozpočte s cieľom zabezpečiť vyrovnanosť  bežného rozpočtu.  

p. Pastrnáková Martina predložila  rozpočtové opatrenie č. 1/2023 zo dňa 14.03.2023. Zmeny  

rozpočtu sú z dôvodu zmeny bežných príjmov a výdavkov. Zvýšenie príjmov 25 394,00 €, zníženie 

príjmov 2,00 €.  Zvýšenie výdavkov 32 945,- €, zníženie výdavkov 7 553,00 €. 

Poslanci návrh prerokovali a schválili zmenu rozpočtu, ktorá je prílohou zápisnice.  

     (Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Dobeš Peter, Jackovič Martin, Kurpašová Zuzana, Pachoň Marek, Rusnák Ľubomír) 

 
15. Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť o dlhodobý prenájom pozemku za účelom parkovania 

od  p. Jackoviča T. pri bytovom dome Štôla 129 na jedno parkovacie miesto na parcele registra  

C 573/11, zapísané na LV č.1. Obecné zastupiteľstvo žiadosť prerokovalo a schvaľuje dlhodobý 

prenájom pozemku vo výmere 2,5 x 5,5 m ( 13,75 m2 ) v sume 2,- Eura / 1 m2 / rok od  

01.04.2023 do 31.03.2033 na základe zmluvy o prenájme.  

     (Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Dobeš Peter, Jackovič Martin, Kurpašová Zuzana, Pachoň Marek, Rusnák Ľubomír) 

 
16. Starosta obce p. Mierka Vladimír informoval poslancov o potrebe vypracovania dodatku k nájomnej 

zmluve č. OS 142-001/2021 s nájomcom – MISECO, s.r.o. v článku lll, bod 2 – výška nájomného 
z dôvodu zvýšenia ceny energií z ceny 300 € na cenu 1 068,00 € za rok. 
Pôvodná zmluva bola vo výške 156 € nájom + 25 € služby spojené s užívaním (181,00 € spolu mesačne ) 
Návrh dodatku by bol v znení: 156 € nájom + 90 € služby spojené s užívaním ( 246,00 € spolu mesačne ) 
p. Láska Emil sa vyjadril k návrhu, že nemá problém so zvýšením, no nesúhlasí so zvýšením sumy podľa 
výpočtu p. starostu a požaduje namontovať merače tepla na radiátory a podružný elektromer. Ďalej sa p. 
Emil Láska vyjadril, že obecný úrad má úniky na ktorých sa odmieta podieľať a že zhodnotil prenajatý 
priestor v hodnote cca 3 000,00 Eur, výmenou podláh, dal nové cokle, vymenil dvere, opravil záchod, 
vymenil batérie. Starosta sa vyjadril, že namontuje elektromer, keďže má odborné vzdelanie, no p. Láska 
odmietol takýto návrh s tým, že požaduje, aby to urobila firma, ktorá ma na to oprávnenie. Starosta sa 
vyjadril, že objednáme firmu, ktorá má odbornú spôsobilosť na takéto práce a že treba nájsť peniaze 
v rozpočte. Poslanci návrh prerokovali a dohodli sa, od platnosti 01. 04. 2023 na znení článku III takto: 
v bode 1 sa zvýši nájom za predmet nájmu zo sumy 156,00 Eur na sumu 196,00 Eur a vypúšťa sa bod 2.    

     (Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Dobeš Peter, Jackovič Martin, Kurpašová Zuzana, Pachoň Marek, Rusnák Ľubomír) 

 
17. Starosta obce p. Mierka Vladimír informoval poslancov o potrebe vypracovania dokumentu – Program 

hospodárskeho a sociálneho rozvoja (PHSR) na obdobie 2023 – 2028 so zapojením všetkých občanov, 
aby podávali návrhy. 
Pán poslanec Jackovič Maroš predstavil s poslancami svoj návrh na zapracovanie nasledujúcich bodov 
do PHSR v znení:   
Rozvojový potenciál obce Štôla spočíva hlavne vo významnej polohe a to Podhoria v blízkosti Vysokých 

Tatier. Štôla má výbornú polohu a lokalitu a stáva sa významnou turistickou atraktívnou oblasťou nielen 

pre samotných obyvateľov, ale hlavne pre turistov a jej návštevníkov. 

 VZDELÁVANIE a ŠKOLSTVO: 

o Výstavba materskej školy a využitie OZE obnoviteľné zdroje energie  solárne systémy/ fotovoltaické 

panely, tepelne čerpadlo / 

 INFRAŠTRUKTURA: rekonštrukcia doprav. infraštuktúry, zvýšenie kvality a bezpečnosti cestnej siete 

o Dokončenie Kanalizácie v celej obci tzn aj v chatovej oblasti 

o Budovanie a rekonštrukcia hlavnej cestnej komunikácie v obci 

o Rekonštrukcia autobusových zastávok / pristreskov/, existujúcich lavičiek /zatraktívnenie pre občanov 

aj turistov/ 

o Realizácia výmeny starého asfaltu pred bytovými domami 

o Vybudovať nadstavbu na polyfunkčnom dome /potraviny, Pizza/ v podkrovi na účely ubytovania na 

prospech rozvoja turizmu 

o Vybudovanie chodníka vedľa hlavnej cesty smer aut. zastávky  

 ENERGETIKA:   OZE obnoviteľné zdroje energie 

o Využitie solárnej energie na obecných budovách / prístreškoch/ zavadzanie  OZE na budovách a 

pozemkoch v majetku obce 

o Zateplenie obecného úradu a Inštalácia Fotovoltaiky na budove OU  



o Optimalizácia a modernizácia verejného osvetlenia / identifikácia lokality kde je možné montáž 

stmievačov V. Osvetlenia a montáž senzorov ktoré pri pohybe zabezpečí 100% výkon osvetlenia. 

Budovanie energeticky sebestačného verejného osvetlenia. 

DOPRAVA: 

o Umiestnenie digitálnych spomaľovacích radarov na hlavnej komunikácii v oboch smeroch 

 BEZPEČNOSTNÁ INFRAŠTRUKTÚRA: 

o Zaviesť kamerový systém v intraviláne obce a zabezpečenie kybernetickej bezpečnosti  

ŠPORT A REKREÁCIA: 

o Budovanie a rekonštrukcia bežkárskych trati  

o Realizácia športových podujatí a rovnako podpora folklóru v obci 

o Budovanie a rekonštrukcia šport. Infraštruktúry: Vybudovanie novych šatni ako súčasť multifunkčneho 

ihriska 

BUDOVANIE CYKLISTICKEJ INFRAŠTRUKTÚRY : Vybudovanie Cyklotrasy 

o Budovanie nabíjacích staníc a prístreškov pre elektrobicykle   

/vyznačenie cyklotrás a tak tiež turistické chodníky, zviditeľniť okolitú prírodu/ 

o Zaviesť požičovňu bicyklov na obci 

 KULTÚRA : 

o Vytvorenie Múzea / histórie, zvyklosti a folklóru obce Štôla/ 

 ZELEŇ: 

o Rekonštrukcia a novy projekt oddychovej zóny pri jazierku slúžiace na oddych a relax, vytvorenie 

väčšej vodnej plochy na zimné využitie/ klziska/ 

o Budovanie zelených striech, zelených stien  /napr. obecnom úrade/ 

o Skvalitnenie zberu a separovanie odpadu  

o Nákup nového auta zohľadniť ochranu životného prostredia / Hybrid/ 

 PIETNE MIESTO / MIESTO TRVALÉHO ODPOČINKU: Zlepšenie pietnych služieb 

o Výstavba domu smútku a výstavba urnového hája  

 
Poslanci ukladajú zamestnancom OcÚ za úlohu, aby oslovili občanov všetkými možnými dostupnými 
prostriedkami a zozbierali podnety do 30.04.2023. Poslanci poverujú starostu, aby oslovil firmy, ktoré 
vedia vypracovať PHSR a dodal na nasledujúce OZ cenové ponuky od týchto firiem. 

     (Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Dobeš Peter, Jackovič Martin, Kurpašová Zuzana, Pachoň Marek, Rusnák Ľubomír) 

  
18. Starosta obce p. Mierka Vladimír informoval o potrebe výkupu pozemkov do vlastníctva obce, zapísaných 

na LV 563, parcelné číslo 967/1 – 64 m2, 484/3 – 33m2, 490/1 – 563 m2, 490/102 – 48 m2, 896/6 – 514 
m2, celkom 1 222 m2 v cene 5,73 Eur/1 m2 – SPOLU 7 002,06 Eur. OZ súhlasí s vykúpením pozemkov 
celého LV financované z rezervného fondu.  
Poslanci odsúhlasili presunutie 7 002,06 Eur z položky cestná doprava – rekonštrukcia miestnej 
komunikácie na položku nákup pozemkov. 

     (Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Dobeš Peter, Jackovič Martin, Kurpašová Zuzana, Pachoň Marek, Rusnák Ľubomír) 
 
 

19.  Starosta obce predstavil návrh novej cesty a vysporiadania cesty z dôvodu, že treba do roku 2030 
vysporiadať všetky cesty v  obci.  Prostredníctvom dataprojektoru ukázal cestu pri autobusovej zastávke, 
ktorá sa v minulosti vybudovala a nie je vo vlastníctve obce a návrh na vybudovanie novej prístupovej 
cesty z cesty ll. triedy nad bývalým LÚ, ktorá sa napojí na obecnú komunikáciu smerujúcej do Karvinej.  
Je potrebné vypracovať geometrické plány podľa územného plánu a treba vyňať uvedené pozemky 
z Urbáru. Poslanci návrh prerokovali a poverujú starostu s oslovením Urbáru pozemkové spoločenstvo 
Štôla s vyňatím pozemkov.    

     (Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Dobeš Peter, Jackovič Martin, Kurpašová Zuzana, Pachoň Marek, Rusnák Ľubomír) 
 

 
20. Starosta obce p. Mierka Vladimír predstavil zámer a navrhol poslancom schváliť prenájom pozemku vo 

Štôle oproti obecnému úradu za účelom zriadenia oddychovej zóny a parkoviska. Pozemky sú zapísané 
na LV 631, parcelné číslo 508/1 – 1 292 m2 – trvalý trávny porast a na LV 1031 – parcelné číslo 771/4 – 
12 m2 – zastavaná plocha a nádvorie. Cena prenájmu by bola v sume 100 Eur/mesačne. Poslanci návrh 
prerokovali a nesúhlasia s prenájmom pozemku oproti obecnému úradu za účelom zriadenia oddychovej 
zóny. Poslaneckou prioritou je zveľaďovať obecný majetok a nie súkromné majetky. Treba investovať do 
oddychovej zóny pri jazierku na obecnom majetku, kde je potrebné oživiť a zveľaďovať okolie. 

     (Hlasovanie: prítomní:  5; proti: 5 – Dobeš Peter, Jackovič Martin, Kurpašová Zuzana, Pachoň Marek, Rusnák Ľubomír) 
 



21. MUDr. Jurčová informovala, že knižnica je funkčná a v krabiciach sú knihy navrhnuté na vyradenie. 
Kurpašová Noemi navrhla, aby sa počkalo s otvorením knižnice, až po konzultácii pracovníka 
z Podtatranskej knižnice Poprad z dôvodu, že naša knižnica je toho času vedená ako stagnujúca a mali 
by sme dodržiavať oficiálne postupy. Nato reagovala MUDr. Jurčová, že nevidí dôvod, prečo by nás mala 
riadiť iná knižnica, keď ona to s p. Zámečníkovou dali do poriadku. p. Emil Láska sa vyjadril, že to nie je 
celkom v poriadku, keď občania pracujú pre obecný úrad bez žiadnej zmluvy, alebo poverenia. MUDr. 
Jurčová sa vyjadrila, že pracovala v knižnici na základe súhlasu požiadavky pána starostu. p. Emil Láska 
sa vyjadril, že by mala byť aspoň ako členka kultúrnej komisie.   
 

22. Starosta obce p. Mierka Vladimír predložil návrh na prehodnotenie vypracovanej projektovej 
dokumentácie z roku 2012 a z roku 2016  na obnovu nadstavby obecného úradu na výstavbu materskej 
školy, keďže obec investovala do projektov už 20160,- Eur. p. Jackovič Martin objasnil, že podľa 
statického posudku by budova obecného úradu  nadstavbu nevydržala a bolo by ju potrebné vystužiť, na 
čo v minulosti bola odhadovaná cena 80000,- €. Poslanci návrh prerokovali a nesúhlasia so škôlkou nad 
obecným úradom. 

     (Hlasovanie: prítomní:  5; proti: 5 – Dobeš Peter, Jackovič Martin, Kurpašová Zuzana, Pachoň Marek, Rusnák Ľubomír)   
 

23. Starosta obce p. Mierka Vladimír navrhol prerokovanie finančného príspevku občanom na  sociálnu 
službu v zariadeniach pre seniorov na 2,00 €/deň do výšky sumy schválenej v rozpočte. Poslanci návrh 
prerokovali a súhlasia so sumou 60,00 € mesačne. 
(Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Dobeš Peter, Jackovič Martin, Kurpašová Zuzana, Pachoň Marek Rusnák Ľubomír) 

 
24. V rôznom: 

 
a) p. Bobula Tomáš predstavil svoj zámer o prenájom obecného pozemku za účelom chovania včiel. 

Jednalo by sa maximálne o desať včelstiev umiestnených v ohradenej a zabezpečenej včelnici, 
prípadne mobilnom včelíne, ktorého vzhľad nebude narušovať ráz okolitej krajiny. Išlo by o pozemok 
za cintorínom. Poslanci si zámer vypočuli a súhlasia s prenájmom pozemku vo veľkosti 150 m2 s tým, 
že ostatné zmluvné podmienky sa dohodnú na ďalšom obecnom zastupiteľstve. 

      (Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Dobeš Peter, Jackovič Martin, Kurpašová Zuzana, Pachoň Marek Rusnák Ľubomír) 

b) Starosta informoval poslancov, že je potrebné zakúpiť retardéry ( spomaľovače ) na cestu pri kostole 
a požiarnej zbrojnici na zníženie rýchlosti, plechového policajta za 450,00 €, znížiť rýchlosť v obci 
dopravnými značkami. Ďalej starosta na základe podnetu od niektorých občanov žijúcich pri miestnej 
komunikácii od s.č. 20 ku autobusovej zastávke navrhol zrealizovať jednosmerku. Na zníženie 
rýchlosti a osadenie dopravných značiek je potrebné vypracovať dopravný projekt. Ďalej navrhol, aby 
sa do novovzniknutej cesty pri bytovkách namontoval stĺpik a odomykal by sa podľa potreby, alebo by 
sa cesta zlegalizovala na základe geometrického plánu a stavebného povolenia a prešla by do 
majetku obce za 1,00 Euro. Ďalej informoval, že budú rokovania s majiteľom, nech postaví nový 
prístrešok vedľa obecného úradu, že pred dvoma dňami vypratali zvyšky altánku, ktorý v jeseni 
odstránili, prišiel bager, zrovnala sa plocha, mala by sa tam dať základová platňa a na tom by mal 
vyrásť veľký prístrešok.  Ďalej informoval, že nám dodajú dlažbu a dobudujú parkovisko, aby sa 
parkovalo len na dlažbe a nie na blate. A na ploche, kde nebude dlažba, treba porozmýšľať ako ju 
využijeme, či by sa dali lavičky, hojdačky, alebo šmýkačky, podľa návrhov od poslancov.  

 Poslanci prerokovali návrh a súhlasia s vypracovaním dopravného projektu na zníženie rýchlosti  
 v dedine osadením dopravných značiek,  so zabudovaním retardérov a dopravný projekt na 
 vybudovanie jednosmerky od s.č. 20 ku autobusovej zastávke a na  zlegalizovanie cesty pri s.č. 129. 
 Cesta pôjde do majetku obce za 1,00 €.  Postavením prístrešku a dodláždením parkoviska. 

      (Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Dobeš Peter, Jackovič Martin, Kurpašová Zuzana, Pachoň Marek Rusnák Ľubomír) 

c)  Starosta obce ukázal poslancom fotografie neporiadku pri stojiskách. Informoval, že máme najhoršiu 
vytriedenosť odpadu z okolitých obcí cca 26 %. Starosta navrhol zrušiť stojisko na Uložisku, pri hoteli 
Avalanche. Navrhol ohradiť stojisko pri požiarnej zbrojnici. 
Poslanci návrh prerokovali a súhlasia s dočasným zrušením  stojiska na triedený odpad na Uložisku 
a pri hoteli Avalanche. 

 (Hlasovanie: prítomní:  5; za: 5 – Dobeš Peter, Jackovič Martin, Kurpašová Zuzana, Pachoň Marek Rusnák Ľubomír) 

d) p. Jackovič Maroš chcel vedieť, v akom stave je verejný prieskum na zriadenie obecnej webovej 
stránky. p. starosta sa vyjadril, že p. Jurčo Miroslav sa už nevyjadril a p. starosta sa tomu nevenoval, 
pretože riešil PPA, energie, IKF Service, že nemáme zaplatené právne služby, bol by rád, keby sme 
našli peniaze v rozpočte a mohli by sme sa radiť s právnikom a nie do noci čítať ako obstáť 
a pretlačiť svoj zámer.    

e) p. Jackovič Maroš vyzval starostu v mene všetkých poslancov, aby sa preukázal o osvedčení práce vo 
výškach, BOZP a aby predložil k nahliadnutiu osvedčenie na prácu s elektrikou, keď vymieňa verejné 
osvetlenie. Navrhol doručiť doklady do najbližšieho pracovného stretnutia.   p. starosta sa vyjadril, že 
papiere má v poriadku, nemá problémy ich predložiť, ale nie je to jeho povinnosť, a že nemusí 



vykonávať túto prácu a môžeme platiť firmu, ktorá sa bude starať o verejné osvetlenie. p. Jackovič sa 
vyjadril, že mu ide iba o bezpečnosť a aby v prípade nejakej nehody sme mali všetky dokumenty 
v poriadku.       

f) p. Dobeš Peter požiadal starostu o vysvetlenie dopravnej nehody na obecnom aute KIA. p. starosta sa 
vyjadril, že áno, že trafil autom srnu vo februári na zľadovatenej ceste, že je prasknutý nárazník a že 
nevolal policajtov k dôvodu, že zákon sa zmenil a nebolo potrebné volať policajtov a že srna žila. 

g)  p. Láska Emil, sa opýtal starostu na poistenie majetku obce z dôvodu, či by poisťovňa neuhradila 
   škodu, za polámaný prístrešok pri bytovom dome 130. p. starosta sa opýtal, či vieme zdokladovať,  
           či je prístrešok v majetku obce. Ďalej informoval, že máme viac poistiek v spoločnosti Allianz  
           a Generali, ktoré môžu mať ten istý predmet poistenia, že ich zatiaľ nemenil, lebo sa nedá všetko  
           hneď stihnúť, a že v budúcnosti ich chce  presunúť nie cez sprostredkovateľa, ako to bolo v minulosti,  
           ale priamo s pracovníčkou v pobočke Generali.   

h) p. Jackovič Maroš chcel vedieť stanovisko k prekopaniu cesty pánovi Pogranovi, lebo má informáciu, 
že bývalý starosta p. Hajko Martin nedovolil prekopať cestu z dôvodu, že je nová a že vodovodné 
potrubie má dať urobiť pretlakom. p. starosta na to povedal, že mu dal stanovisko, že môže prekopať 
cestu za určitých podmienok. Kurpašová Noemi doniesla rozhodnutie k nahliadnutiu na prekopávku 
cesty. p. Emil Láska upozornil na to, že keď sa ide po dedine, je tu kopec prekopávok a je to 
katastrofa.    

i) p. Láska Emil sa pýtal ohľadom vyrúbania stromu pri bytovom dome 130, a stromčekov za treťou 
bytovkou. Ako budeme pri výruboch postupovať, či bude finančná náhrada, alebo vysadené nové 
stromy.  Starosta povedal, že vysadíme nový. Pri bytovke bol zrúbaný strom z dôvodu, lebo to bol 
havarijný stav, mohol spadnúť na balkóny. Nato sa p. Láska Emil opýtal, či je to tak definované 
v rozhodnutí, načo dostal odpoveď, že to nie je takto definované v rozhodnutí. p. Pastrnáková 
Martina doniesla k nahliadnutiu rozhodnutie na výrub stromu, kde sa uvádza, že strom má zlý 
zdravotný stav.      

 

 

25. Záverom starosta obce poďakoval: 
           - p. Sokol a p. Rusnákovej za bezodplatnú pomoc a opateru p. Blahútovej 
           - p. MUDr. Jurčovej a Zámečníkovej za vytriedenie kníh a prácu v knižnici 
           - Jánovi Valekovi, Tomášovi Valekovi, Jankovi Kuzmíkovi, Emilovi Láskovi, Martinovi Stromkovi,   
             Rasťovi Stromkovi, Braňovi Rusnákovi, Marekovi Mičundovi a Mariánovi Jackovičovi za likvidáciu  
             spadnutého prístrešku medzi bytovými domami 130 a 132. 
           - prítomným za účasť. 

 

Prijaté uznesenia predložené návrhovou komisiou 3/2023/27 – 3/2023/51  tvoria prílohu zápisnice. 

 
Zapísala: Pastrnáková Martina 

 
 

 
          Mierka Vladimír 
            starosta obce 

 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice: 
  
   Jackovič Martin      ............................................... 
 
   Rusnák Ľubomír     ..............................................  

 

 


